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Referat skolebestyrelsesmøde  

  

Dato 31. januar 2024  

  

  

Deltagere:   

Kim Seberg, Peter Sarka, Camilla Pleidrup, Julie Bjerke, Casper Larsen, Gry Søndergaard, Jesper Mikkelsen, 

Lærke Røpke Pedersen, Magnus Rasmussen, Helle Øster, Brian Kragh, Lars Carlsen, Birgitte Winther  

  

Fraværende:  

Lars, Magnus, Lærke, Julie, Jesper  

  

  

O = orientering, B = beslutning, D = drøftelse  

  

Dagsorden  

        

1. Godkendelse af referat fra sidste møde / B (alle):  

Godkendt  

  

2. Godkendelse af dagsorden / B (alle):  

Fremover sendes punkter til dagsordenen til Lars og Birgitte 10 dage før næste møde. Lars og 

Birgitte sender dagsordenen ud. Vær opmærksom på, at punktet Evt. benyttes til mindre punkter, og 

andet kommer med på dagsordenen.  

  

3. Nyt fra områderne / O:  

a. Elevrepræsentant:   

SB ønsker, at eleverne deltager på møderne, eller sender en suppleant. Gerne fra 7. og 8. 

årgang, da 9. årgang er mere booket op.  

Medarbejdere:  

SFO holder fastelavn i samarbejde med indskolingen. De næste temauger i SFO er teknologi, 

førstehjælp og trekamp. Der er pokemonværksteder og forberedelse til 00. klasse, hvor der 

starter 36 børn 1. april. Der er startet en del nye børn i SFO og Klub den sidste tid. Flere af 

vores årgange er fyldt godt op, og der er lukket for tilgange udefra på flere af disse.  
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Personalet oplever en del ekstra arbejde ift. forældrehenvendelser (de samme få og 

insisterende forældre). Det kræver tid fra lærere og pædagoger, og går fra arbejdet med 

børnene. Måske en samfundstendens.  

Mellemtrinnet har fået ny kollega. De er gode til at dække hinanden ind ift. sygdom og 

planlagt fri så børnene oplever flest kendte voksne. Lærerne lægges som udgangspunkt lavt 

i undervisningstimetal (gennemsnittet er 23,5) og kun et par stykker over 750 timer p.a. 

Dette muliggør en omlægning af tid ved planlagt fravær. Gevinster: eleverne møder kendte 

voksne, færre konflikter, færre (negative) henvendelser fra forældre, sammenhold, økonomi. 

Faldgrube/opmærksomhed: lærerne skal ikke have mere end 750 timers uv. når året gøres 

op.  

Udskolingen har afholdt terminsprøver for 8. og 9. årgang. Det er første gang for 8. klasse 

og det er godt, at de får prøvet det af inden den rigtige eksamen. 9. årgang har afholdt 

humanistisk uge. Vi oplever elever, der giver op når de skal yde. Skolen arbejder med 

karakterdannelse (og er med i oprettelsen af Center for Karakterdannelse under UVM.  

8. årgang – arbejder med projektet identitet.  

Cafeén er kommet godt i gang og køre på enden uge.  

  

b. Ledelsen:  

Budgettet skal godkendes i MED før det kan godkendes i SB.   

Vi har gennemført APV umiddelbart før juleferien, og der er lavet to indsatser: støj i SFO 

samt aktivering af vores personaleforening.  

TV2 Øst har været forbi og lavet interview med Lars omkring det, at forældre holder ferie 

med deres børn uden for skolernes ferier.  

  

4. Drøftelse af princip for skole/hjem-samtaler  

a. Camilla: Flere klasser har endnu ikke været til skole- hjemsamtaler.   

Principper for skole- hjemsamarbejdet overholdes ikke i alle klasser på skolen. Flere 

bestyrelsesmedlemmer fortæller, at de kun har været indkaldt en gang om året. SB har brug 

for at de overholdes.   

Bestyrelsen ønsker, at der sendes ugeplaner ud. Medarbejderne er forpligtet på at bruge 

Meebook i overskrifter. Ledelsen har møde onsdag den 7. omkring brugen af Meebook.  

Herunder detaljegraden samt brugen af ugeplaner.  
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5. Drøftelse af skabe på mellemtrinnet  

a. Gry: Der er stor brug for kroge i garderobeskabene i dem der mangler. Dette skal gøres noget 

ved inden for kort tid.   

Servicemedarbejderne har sat kroge i de skabe der er åbne. De sætter i efterhånden som det 

kan lade sig gøre. I sommerferien vil de sidste skabe få sat kroge i.    

  

6. Eventuelt / OD (alle):  

- SB ønsker notifikationer tilbage på AULA APP´en. Mangler den røde prik. Er givet videre tuk 

AULA udviklerne.   

- Skolen deltager ikke i skolevalg denne gang, da det er flyttet fra efteråret til nu. Der var 

planlagt projektuger m.m. i perioden.  

- SB deltager i afdelingsmøderne næste gang. Det giver noget godt, at være i dialog med 

medarbejderne. SB sender punkter til afdelingernes dagsorden som de ønsker at høre noget 

om.  

SB fordelte sig i afdelingerne således: Udskoling – Kim, Indskolingen - Gry og Casper, 

Mellemtrinnet – Julie og Jesper.   

- Ros til Klubben. Gode aktiviteter og børn, der ikke vil med hjem.   

- forældrehenvendelse vedr. SmartWatches - SB holder fast i princippet. Eleverne må gerne have 

det med, men skal aflevere det i skolen (ligesom mobiltelefoner).  

- SB ønsker information om det der sker på skolen. Der efterspørges info med jævne mellemrum, 

da der er interesse i hvordan det går på skolen.  

- Vedr. økonomien er det på som punkt til næste møde, og der ønskes opfølgning på møderne 

over året. SB ønsker dialog om skolens prioritering af økonomi.    

- På næste møde drøftes ny screening i 0. klasse og hvad den indebærer.    

- Vedr. høringssvar om indførelse af flere lukkedage i SFO, har skolebestyrelsen drøftet 

besparelsen, men valgt ikke at sende høringssvar, da Nordbyskolens ledelse gav udtryk for at 

besparelsen var ok ift. den besparelse der skulle findes på området.  

- Skolen har gennemført APV i efteråret. SB ønsker at se handleplanen på denne. Evt. også 

skemaet som medarbejderne har svaret på.  

- SB ønsker at ledelsen også stiller krav til SB, hvis der er emner der kan være relevante at 

sparre om.  

  

Kommende møder i skoleåret 23-24:  28.2 - 17.4 - 29.5  
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